
 

 
 

Side 1 af 8 
 

20240514_GF_REFERAT 

Landsbylauget – Fløng Sogn 
 

 

Soderup – Marbjerg – Ny Fløng – Fløng 

GENERALFORSAMLING 2024 
 
Afholdt 14. maj 2024 kl. 19:00 – 21:00 i Fløng Forsamlingshus 
 
Fremmødt var 18 medlemmer foruden bestyrelsen.  
 
Fra bestyrelsen var fremmødt:  
 
 Søren E. Sørensen, formand 
 Anders Vind Ebbesen 
 Tommy Rosenlind, kasserer 
 Anne-Mette Elle 
 Carl-Otto Rachlitz 
 Lizzi Hansen, suppleant 
 Camilla Andersen, suppleant 
  
 
Afbud var meddelt af: 
 
 Jeanette Ingemann, næstformand 
 Rene Rønne, suppleant 
 Pia Knudsen, suppleant 
 Jeppe Uldall Thomsen 
 
 
DAGSORDEN (jf. vedtægterne): 
 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af 2 stemmetællere 

3. Formandens beretning til godkendelse 

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2023 budget for 2024 til 
godkendelse (kan ses på www.floenglaug.dk/referat) 

5. Indkomne forslag. Forslag skal stilles skriftligt til formanden seneste 8 dage før 
generalforsamlingen jf. vedtægterne.  

6. Fastsættelse af kontingent.  

Bestyrelsen forslår uændret kontingent: kroner 100 for 2024.  

7. a Valg af formand for 2 år.  

Søren E. Sørensen på valg – ønsker ikke genvalg. 

http://www.floenglaug.dk/referat
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b Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år.  

På valg er Ander Ebbesen og Tommy Rosenlind der begge genopstiller. 

c Valg af 2 suppleanter for 2 år. 

På valg er Pia Knudsen der genopstiller.  

8. Valg af revisor og revisorsuppleant for 2 år.  

Ingen på valg i år.  

9. Eventuelt (der kan ikke stemmes om emner herunder) 

 
 
REFERAT: 
 

1 Valg af dirigent 

 

Formanden foreslog Tommy Rosenlind som dirigent og dette blev tiltrådt af 
generalforsamlingen.  
 
Dirigenten kunne konstatere at vedtægternes varslingsbestemmelser for at 
generalforsamlingen er lovlig – jf. §5 – er overholdt med indkaldelse både på 
mail til medlemmerne samt via Facebook begivenhed i marts 2024. 

  

2 Valg af to stemmetællere 

 Blev udskudt til hvis der opstår behov.  

  

3 Formandens beretning til godkendelse 

 

Ja, det var jo slet ikke meningen at jeg skulle aflægge denne beretning. For på  
Generalforsamlingen 2023, der blev afviklet den 19. maj, hvor jeg var på valg, 
ønskede jeg ikke genvalg som formand. Da det imidlertid ikke var muligt at 
finde en ny formandskandidat, og der heller ikke var nogen af de fremmødte 
der ville opstille, indvilgede jeg i at genopstille for 1 år. 
Derfor får i denne beretning. 
 

1. Mødeaktivitet siden sidste GF: 
5 Ordinære bestyrelsesmøder, ref. af disse møder kan ses på 
hjemmesiden. 
2 møder i Samarbejdsforum for landsby/bylaug i HTK. 
Det årlige møde med borgmesteren, blev afholdt den 7. marts, denne 
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gang med den tilbagevendende borgmester i fin form. 
Der har været en del møder omkring Byfest 2023. -  Ref. af byfestmøder 
kan også ses på Landsbylaugets hjemmeside. 
Møde i  fælles forum for Grundejerforeninger foreninger i Fløng Sogn. 
Møder i Agenda21 rådet. 
Møder i Skovrådet.  
Diverse møder med HTK,  
 

2. Trafik – vejbesigtigelse 2023, Fløng, 
a. Vesterled ved skolen Bestyrelsen følger fortsat emnerne fra sidste 

års vejbesigtigelse.  
b. Fløngkøbmanden Bestyrelsen bemærker at kommunen så bort fra 

projektforslagene og valgte en billigere løsning med et 40Km/h 
skilt. 
Det har siden vist sig, at politiet har forkastet denne løsning. 

c. Så har vi bemærket at der er opsat en skulptur – mere eller 
mindre fast permanent i rundkørslen ved Vesterled/Sønderled.  
 

3. Skovens dag 
a. Fløngskovens 10års fødselsdag blev markeret med kringle og 

gulerodskage. 
 

4. Byfest i Fløng 
a. Der var planlagt en række aktiviteter. Der blev også tilvejebragt 

underholdning, som blev finansieret via bankomidler fra 
forsamlingshuset. Byfesten fandt sted den 26. august 2023. 
Byfesten er nu alene formelt drevet af Landsbylauget v/Tommy 
og FHI v/Jan. 

b.  - En rigtig øv-oplevelse at skulle stå for det hele uden nogle 
frivillige.  
Der er endnu ikke afholdt evalueringsmøde i byfestgruppen, da 
afregning fra boderne mv. fortsat udestår 

c. Byfest 2024 Afholdes 17/8-2024 kl. 10-21. Igen er der også 
hjemmekampsdag fra fodboldafdelingen. Planlægningen er i 
gang. 
 

5. Fælles forum for Beboerforeninger i Fløng Sogn 
a. Hele 14 foreninger og en enkelt privatist, mødte op. 

i. Emner det blev drøftet: 
ii. 1. Motorvejen - støj  

iii. 2. Skydebanen - udvidelse af skydetider  
iv. 3. Affaldsafhentning - arbejdstilsynssagen  

https://www.floenglaug.dk/pdf/20230209_Grundejerforeninger_F%C3%A6lles_M%C3%B8de.pdf
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v. 4. Løse hunde på stierne og i Fløngskoven.  
vi. 5. Frivillige til forskellige events i området  

vii. 6. Hvervning af medlemmer til Landsbylauget  
viii. 7. Skulptur i rundkørslen  

ix. 8. Fløngskovens 10 år fødselsdag i maj 2024  
x. 9. Fjernvarmens opgravninger  

xi. 10. Motionssti rundt om Fløng  
xii. 11. Rundkørslen på Vesterled syd for motorvejen  

xiii. 12. Hundeskoven ved Vesterled/Stenalderen  
xiv. 13. Høring om planændring på Kallerupgade 

 

b. Resultatet af mødet blev et par breve til Høje-Taastrup 

Kommune. 

1. Brev til HTK vedrørende Kallerupgade 
2. Brev til HTK vedrørende diverse forhold i Fløng 

(Rundkørsel m.v.) 
3. Brev til HTK og HTF vedrørende gravearbejde i 

Fløng 
6. Fløng Svømmehal 

a. Orientering af Martin Eggertsen, FISK. 
Indledte mødet v/ Martin Eggertsen. Medlem af brugerrådet for 
svømmehallen og FISK. Babybassin er utilstrækkeligt - der er slet 
ikke kapacitet nok til at dække Fløngs behov - slet ikke når der 
også kommer beboere fra fx. Nærheden. Brugerantal er dykket 
siden 1996 på grund af denne manglede kapacitet. Spille lidt på 
kommunen forenings- og fællesskabspolitik.  
Ønske om udbygning til nogle flere faciliteter, hører om 
Landsbylaugets indstilling til et sådant projekt. 
 
 

7. HTK ønsker at Landsbyerne inddrages ny klimaplan – invitation 
rundsendt til bestyrelsen: 

a. Carl-Otto, Søren, Tommy, - deltog. 

8. Møllebakken. 

a. Der kommer ikke får på Møllebakken i år. Vores tidligere kontakt 

på Dyregården er ikke længere ansat – og de sætter ikke dyr uden 

https://www.floenglaug.dk/pdf/20231123_HOERING_KALLERUPVEJ.pdf
https://www.floenglaug.dk/pdf/20231123_DRIFTBYEN.pdf
https://www.floenglaug.dk/pdf/20231123_HTF_OG_HTK.pdf
https://www.floenglaug.dk/pdf/20231123_HTF_OG_HTK.pdf
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for huset. Gravearbejdet er heller ikke foreneligt med dyr på 

folden i øjeblikket. 

b. Men køerne er tilbage i Fløngskoven. 

 
Tak:  

Som formand vil jeg hermed sige stor tak til alle der støtter op om 
foreningen. Også tak til bestyrelsen for godt samarbejde og engagement 
i det forløbende år. Og sidst – men ikke mindst- en stor tak de lokale 
foreninger, Høje-Taastrup kommune og de lokale erhvervsdrivende der 
støtter op om Landsbylaugets arrangementer. 
For mit eget vedkommende, har det været lærerigt og fornøjeligt, at 
være en del af foreningen og opleve de lokale politisk forhold. Især 
samspillet med HTK, borgmester og byråd har givet mig indblik i de 
kommunale forhold, som jeg ikke tidligere i mit aktive erhvervsliv 
havde interesseret mig specielt for. 
Tak for denne gang. 
 

Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen med applaus.  

  

4 
Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2023 samt budget for 2024 til 
godkendelse 

 

Kassereren gennemgik driftsregnskab for 2023 og balancen pr. 31. december 
2023.  
 
Regnskab og budget blev godkendt i sin helhed. 

  

5 Indkomne forslag 

 Der var ikke indkommet forslag til beslutning.  

 

6 Fastsættelse af kontingent. 

 

Bestyrelsen forslår at kontingent uændret fastsættes til kroner 100 årligt. 
 
Kontingent der indbetales i regnskabsåret, er gældende for året, så vi ikke 
længere har skæringsdato pr. generalforsamlingsdatoen. 
 
Forslaget blev godkendt.  
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7 
A. Valg af formand for 2 år.  
B. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år. 
C. Valg af 1 suppleanter 2 år 

  

A På valg var Søren E. Sørensen, der ikke ønskede genvalg.  
 
Da det ikke har været muligt at finde en ny formandskandidat, blev 
generalforsamling forespurgt om dette så var ensbetydende med at foreningen 
skulle lukkes ned.  
 
Generalforsamlingen stemte IKKE for at nedlægge foreningen umiddelbart, 
men gav mandat til den valgte bestyrelse - uden en formand – at drøfte 
mulighederne og eventuelt træffe denne beslutning på førstkommende 
bestyrelsesmøde den 4. juni 2024. 
 

B Anders Ebbesen og Tommy Rosenlind genopstillede. 
 
Yderligere opstillede Søren E. Sørensen og Camilla Andersen som kandidater 
til bestyrelsen.  
 
Generalforsamlingen besluttede at de alle 4 kunne vælges, selv om dette er en 
mindre afvigelse fra vedtægterne.  
 

C Pia Knudsen genopstillede og yderligere en kandidat blandt de fremmødte 
opstillede, nemlig Emil Lüthgens og de blev således begge valgt.   
 
Bestyrelsen ser herefter således ud – før konstituering af tillidsposter i 
bestyrelsen:  
 

Navn og funktion På valg næste gang 

Formand - vakant ? 

Søren E. Sørensen 2026 

Jeanette Ingemann 2025 

Tommy Rosenlind 2026 

Anne Mette Elle 2025 

Anders Vind Ebbesen 2026 

Carl-Otto Rachlitz 2025 

Camilla Andersen 2026 

Lizzi Hansen, suppleant 2025 

Pia Knudsen, suppleant 2026 

Emil Lüthgens, suppleant 2026 
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Peter Møldrup, revisor 2025 

Allan Madsen, revisorsuppleant 2025 
 

 

8 Valg af revisor og revisorsuppleant for 2 år. 

 Ingen på valg i år.    

 

9 Eventuelt 

 

Der blev udtrykt beklagelse og forundring over den manglende opbakning som 
medlem af Landsbylauget - og der blev fx. peget på at vi som Landsbylaug har 
“sejret os ihjel”, forstået på den måde at vi som talerør for Fløng på forhånd 
drøfter sagerne med de kommunale politikere, inden de faktisk udmønter sig 
til egentlige sager der skal “kæmpes” imod.  
 
F.eks. kan nævnes ideen om at lade busserne køre igennem Fløng (Soderupvej 
og Hedevej) og samtidig droppe betjening af det østlige Fløng. Eller de 
forskellige planer om bebyggelser på vores sparsomme grønne områder 
omkring gadekæret og boldbanerne.  
 
Der er nok ikke så mange store “slag” der skal kæmpes, netop fordi vi via 
dialogen med kommunen får det stoppet i opløbet.  
 
Måske en oversigt over hvad vi faktisk deltager i af møde med diverse 
interessenter, kan belyse at vi faktisk gør en - måske - lille forskel for 
lokalområdet. 
 
Vi må prøve at beskrive dette skisma på vores Facebook side. 
 
Der blev forslået at kontingentet kunne oprettes som automatisk abonnement. 
Det er muligvis ret dyrt set i forhold til vores beskedne kontingent, men det bør 
undersøges om der er nye muligheder på markedet. 
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Fløng, den 14. maj 2024 
 
___________________________ 
REFERENT: Tommy Rosenlind 

 
Godkendt af bestyrelsen: 
 
Fløng, den        /        - 2024 

   

Søren E. Sørensen  Jeanette Ingemann 

   

Anders Vind Ebbesen  Anne Mette Elle 

   

Carl-Otto Rachlitz  Camilla Andersen 

 
 
 
 

  

Tommy Rosenlind   

 
 
 
 
Bilag – der ligger på hjemmesiden: 
 
Præsentationer fra generalforsamlingen 
Regnskab 
 

http://www.floenglaug.dk/index.html

